
CEO Romy, Berardi: Ostateczny projekt w nadchodzących tygodniach

News - ASRoma.pl

CEO Romy, Pietro Berardi, podzielił się informacjami dotyczącymi długo

oczekiwanego projektu stadionu, który nabiera kształtów. Wcześniej klub

oficjalnie ogłosił plan zagospodarowania przestrzennego w dzielnicy

Pietralata.

Słowa Berardiego zostały przytoczone przez dziennik Il Romanista, gdy dyrektor

generalny odsłonił trofeum Ligi Konferencji na Stadio Olimpico. 

"Istnieje możliwość budowy stadionu do 2026 roku" – powiedział CEO Romy.

„Będziemy musieli wykonać dużo pracy po obu stronach, ale jak dotąd wszystko

poszło dobrze, więc chcę podziękować burmistrzowi i jego zespołowi za wsparcie,

którego nam udzielili”.

„Ważne było, aby rozwinąć ten pomysł i ogłosić to dzisiaj. Teraz musimy brać się do

pracy”.

„Nie mamy gotowego projektu końcowego. Jest kilka kroków, którymi musimy się

najpierw zająć”

„Trzeba przeprowadzić badania archeologiczne, środowiskowe i akustyczne.

Omówiliśmy wszystkie niezbędne kroki prowadzące do ostatniego etapu. Nadal nie

ma projektu stadionu, jest jeszcze za wcześnie. Projekt nabierze kształtu w

najbliższych tygodniach lub miesiącach".

"Zawsze będziemy decydować z gminą o wspólnym komunikowaniu odpowiednich

etapów. Tak jak dzisiaj, kiedy ogłosiliśmy zidentyfikowany obszar. Decyzje te będą

podejmowane zawsze za zgodą burmistrza. Dobrze, że obie strony złożyły wspólne

oświadczenie. Pokazuje to wspólną wolę".

Berardi przyznał również, że pojemność nowego stadionu nie powinna być mniejsza

niż na Olimpico.
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